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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og sakliste godkjent. 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra forrige møte er godkjent. 
 
Saker til behandling 

8/25 Revisjonsberetning Gjøvik kirkelige fellesråd 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik kirkelige fellesråd 08.04.2025 8/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Regnskapet for 2024 er nå revidert. 
Det ble gjort en liten endring da en sum som var ført til inntekt i driftsregnskapet 
skulle føres på investering. Det fører til 100` mer i merforbruk. 
 
Men regnskapet som sådan er uten bemerkning, se vedlegg. 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd tar revisjonsberetningen 2024 til orientering.  
 
Møtebehandling 

Det var ingen spørsmål eller kommentarer i saken. 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd tar revisjonsberetningen 2024 til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  
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9/25 Endelig avslutning av årsregnskap 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik kirkelige fellesråd 08.04.2025 9/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt ligger endelig tall fra årsregnskapet. Det har vært sak i rådet i forrige møte 
og tallene kommenteres derfor ikke ytterligere nå. Som forklart i forrige sak er det en 
endring etter revisjon.  
 
Gjøvik kirkelige fellesråd har i 2024 et netto driftsresultat (merforbruk) på 
kr.  1.237.721 og et regnskapsmessig merforbruk på kr. 364.220,74 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd vedtar driftsregnskapet for 2024 med et merforbruk på kr. 
364.220,74 og investeringsregnskapet med et udisponert mindreforbruk på kr. 
4.421.944,51 
 
Rådet vedtar følgende disponering: 

• merforbruk drift kr. 364.220,74 dekkes inn ved bruk av disposisjonsfond 
• udisponert mindreforbruk investering kr. 4.421.944,51 avsettes til udisponert 

investeringsfond 
 
Møtebehandling 

Årsregnskapet er gjennomgått i tidligere møter og det er ingen spørsmål til det 
framlagte.  
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd vedtar driftsregnskapet for 2024 med et merforbruk på kr. 
364.220,74 og investeringsregnskapet med et udisponert mindreforbruk på kr. 
4.421.944,51 
 
Rådet vedtar følgende disponering: 

• merforbruk drift kr. 364.220,74 dekkes inn ved bruk av disposisjonsfond 
• udisponert mindreforbruk investering kr. 4.421.944,51 avsettes til udisponert 

investeringsfond 
 

[Lagre vedtak]  
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10/25 Regnskapsrapport 1-3 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik kirkelige fellesråd 08.04.2025 10/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt ligger regnskap for første kvartal. 
Det er tidlig på året slik at tallene sier ikke mye enda. Hvert år kommer forsikringer 
tidlig slik at de er betalt for hele året. Vi har ikke periodisert budsjettet etter det. 
Tallene ligner stort sett på tall fra samme periode i fjor. 
Forskjellen er at vi i år allerede har fått oppgjør for metall-levering fra krematoriet. 
Den ble i år på 1.2 mill.  
 
Inntektene til nå er tilskudd fra kommunen og kremasjonsavgifter. Disse er ført til og 
med mars. Vi sender ut faktura på festeavgift i april/mai. Forventet inntekt er ca 1.8 
mill. Faktura for gravstell er sendt ut, men inntektene føres når stell-perioden er over i 
høst.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Regnskapsrapport 1-3 tas til orientering.  
 
Møtebehandling 

Kirkevergen informerte om at statlige midler har kommet i begynnelsen av april. 
Det ble fremmet et ønske om å avslutte avtalen om revisjon av menighetsråd som 
ikke er mva pliktige. Det blir sak på neste møte.  
 
Vedtak  

Regnskapsrapport 1-3 tas til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

11/25 Nye lokaler Gjøvik kirkelige fellesråd 2026 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik kirkelige fellesråd 08.04.2025 11/25 
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Saksorientering 
31/12 2025 går leieavtalen vår for kontorene i Strandgata 13 a ut. 
Vi har da vært i disse lokalene i 15 år. Vi har vært godt fornøyde med lokalene og 
ikke minst etter ombyggingen i 2020 har vi hatt veldig god løsning.  
 
Men vi har etter hvert fått et ønske om samlokalisering der Kirkelig undervisning og 
diakoni også er i samme lokaler. Vi mener dette vil lette kommunikasjonen og 
samarbeidet ytterligere. Selv om vi har god plass i lokalene i Strandgata, er de ikke 
store nok til å huse kirkelig undervisning og diakoni også. 
 
Vi gjorde en vurdering om samlokalisering i 2022, da med en «Kirkens Hus i Gjøvik» 
tanke. Den gangen fant vi ingen egnede lokaler og det var igjen flere år på 
leieavtalene våre slik at det ville kostet ekstra å kjøpe seg ut av dem.  
 
Nå er vi imidlertid i en annen situasjon. Avtalen med Tema går som sagt ut 31/12. Vi 
har også endret visjonene rundt lokalene. Vi ønsker nå samlokalisering på kontor, 
men at aktivitetene skal foregår i kirkene våre. Vi har jo rikelig med bygg som egner 
seg.  
 
I dag leier vi av KFUK/KFUM på Ynglingen i tillegg til Strandgata, leieforholdet der 
tenker vi å avslutte. Diakonene er i Engehaugen noe som ikke gir leieutgifter.  
 
Vi har fortsatt et kontor på Biri, det finansieres foreløpig av Gjøvik kommune, men de 
har flere ganger nevnt på at vi må gjøre en vurdering av dette da kontoret er lite i 
bruk.  
 
Vi tok kontakt med Mustad næringspark da vi visste at nav var på tur ut av Støperiet. 
De har vært veldig positive og etter noen møter der arkitekt har deltatt, har vi fått et 
forslag vi er godt fornøyde med. Tegninger vedlagt.  
 
Støperiet er nabo til Gjøvik gård som vi jo er i dag også. Det er en fin nabo. 
Parkeringsmuligheter er snart ikke noe tilbud ved leie av kontorer i Gjøvik sentrum. 
Men her vil det være muligheter selv om det vil være en utgift.  
 
Tema har også meldt seg på med alternativ til kontorer og vi har sett på et lokale i 
Ringvegen 3. Her venter vi på pristilbud etter innlevering av tegninger fra oss. 
Skissen fra oss ligger ved. Disse lokalene ligger midt i rundkjøringa på Kirkeby. De 
har parkeringsmuligheter, men mye trafikkstøy og ikke noe uteområde. Vi anser 
derfor ikke dette som veldig aktuelt. 
 
Vi ønsker å være noenlunde sentrale og har ikke vurdert kontor utenfor sentrum.  
 
Det er ikke mulig å ha en fullstendig oversikt over endringer i utgifter, men her det 
samlet så mye vi vet pr nå: 
For å huse alle, vil vi få økte leieutgifter. Lokalene i Støperiet har en kvm pris på 
1400,- Kontorlokalene er til sammen 455 kvm. Det vil si en årsleie på: 749.000,- I dag 
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har vi husleie på 594.531,- samlet i Strandgata og Ynglingen. På Engehaugen er det 
ikke leie, men noen driftsutgifter ved lokalene.  
 
Fellesutgiftene i tilbudet ligger på 118.000,-. Da er renhold i fellesareal, men ikke 
renhold på kontorene tatt med. Grad av renhold i kontorlokalene avtaler vi selv. 
Oppvarming er heller ikke med i summen, der betaler vi for det vi bruker. Det er 
vannbåren varme både i Strandgata og på Støperiet. Det er vanskelig å sette den 
summen nå. 
 
Samlede fellesutgifter i Strandgata i dag er 133.223,- da er renhold i fellesområde, 
men ikke på kontorene med.   
Internett forventer vi noe lavere utgifter i de nye lokalene på da vi har høye utgifter på 
Ynglingen. 
Nedenfor ser dere en oversikt og sammenligning av utgiftene så langt vi vet. 
 

Oversikt leie og felleskostnader pr 2024 og nytt tilbud Gjøvik kirkelige fellesråd 
  
  
  
  
  
  
             
  Leie Parkering felleskostnader Strøm nett Sum 
Tema 462531 17549 133223 85147 15000   
Ynglingen 132000 0   75000 26600   
  594531     160147 41600 796278 
              

Støperiet 749000 ? 118000 
neppe 
dyrere 

ikke 
dyrere 867000 

              
              
*tall fra 2023             

 
Som dere ser er differansen her bare 70.722,- men parkering, nett og strøm vil jo 
komme i tillegg. Hvis vi mottar alternativt tilbud fra Tema tas det med til møtet eller 
ettersendes.  
 
Etter befaringer og samarbeid i perioden da vi har utarbeidet tilbudet, har ansatte et 
klart ønske om å flytte til Støperiet og innlede leieforhold med Mustad næringspark.  
 
Vi har ikke drøftet mulig økt tilskudd fra kommunen og har ingen sikker løsning på å 
finansiere differansen, men ser at dette er et godt alternativ når vi ønsker 
samlokalisering.  
 
 
 
Forslag til vedtak 
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Fellesrådet støtter forslag om flytting til støperiet og ber kirkevergen forhandle videre 
for best mulig tilbud evt også om økt tilskudd fra Gjøvik kommune.   
 
Møtebehandling 

Rådet hadde en grundig drøfting av saken. 
Det er bred støtte i verdien av samlokalisering. 
Parkeringsmuligheter og kostnader må forhandles videre.  
Kontoret på Biri vil bli avviklet innen rimelig tid. Kirkevergen skal jobbe videre omkring 
dette.  
Det må også være en g0d gjennomgang av de summene som er framlagt når det 
gjelder størrelse på lokaler og fellesområde og leiepriser.  
 
Vedtak  

Fellesrådet støtter forslag om samlokalisering og gir kirkevergen fullmakt til å jobbe 
videre med og gjøre avtale om nye lokaler og finansiering av dette.   
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

12/25 Informasjon til fellesrådet 8 april 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik kirkelige fellesråd 08.04.2025 12/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Siden forrige møte i fellesrådet har vi følgende ny informasjon å gi ad Gjøvik 
krematorium. 
 
7. mars var kommuneoverlege og leder for miljørettet helsevern i 
samarbeidskommunene på befaring i krematoriet. De var godt fornøyde med det de 
så og ble informert om. 
I etterkant har de tatt støymåling på natt. Ved utsending av dokumentene til møtet 
har vi ikke fått svar på testen, men tar den med til møtet hvis vi får den før det. 
 
Vi har mottatt epost fra Gjøvik kommune med ønske om et møte for videre 
håndtering av saken. Møtet er foreløpig ikke avholdt. Det rapporteres mer om dette 
direkte i møtet.  
 
Forslag til vedtak 
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Gjøvik kirkelige fellesråd tar orienteringen til orientering 
 
Møtebehandling 

Fellesrådet hadde en god drøfting av saken 
Kirkeverge og leder informerte fra møte med byggavdelingen og planer videre. 
Det er åpnet for en ny søknad med enda bedre utreding av enkelte områder. 
 
 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd ber Gjøvik kommune gå i gang med saksbehandling for en 
ny beslutning av grunnlag for en utvidelse av Gjøvik krematorium basert på innspill i 
møtet. 
Administrasjonen og fellesrådsleder bes ta kontakt med aktuelle instanser.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

13/25 Behov for renovering av Gjøvik kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik kirkelige fellesråd 08.04.2025 13/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
I handlingsplanen for Gjøvik kirkelige fellesråd har Gjøvik kirke vært neste prosjekt 
når renovering av Vardal kirke er iverksatt. 
Etter flere episoder med lekkasje av vann inn på galleriet tross reparasjoner har vi 
sett behov for en større vurdering av taket 
 
Kirkevergen har gitt oppdrag til skiferlegger om å vurdere taket på kirken.  
Dronebilder fra taket viser at det er behov for omfattende reparasjon, antagelig 
utskifting av det meste av skiferen. Venter fullstendig rapport på dette. Det vi har fått 
foreløpig ligger vedlagt. 
 
Kirken tenger også en grundig utvendig vask, skraping og maling. et er også behov 
for vask  
 
På denne bakgrunnen har kirkevergen vært i kontakt med Sweco med forespørsel 
om tilstandsvurdering av kirken. Denne er gjort 2/4 2025. Rapport her ligger også 
vedlagt.  
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På denne bakgrunnen ser det ut til at en nærmest utskifting av skiferen og en god 
vask med skraping og maling er det som er behovet sammen med noe 
snekkerarbeid.  
 
Etter befaring med Sweco i dag vurderer vi at det vil hjelpe mye på fasaden med 
vask i år. Dette vil stoppe sopputviklingen noe og er en god forberedelse til maling 
som da kan gjøres i 2026.  
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd vedtar å iverksette vask av Gjøvik kirke sommeren 2025 og 
ber kirkevergen jobbe videre med å legge ut anskaffelse for skifting av tak og maling 
av kirka i 2026.  
 
Møtebehandling 

Rådet drøftet saken. 
Kirkevergen redegjorde for den tilstandsvurderingen som er gjort. 
Rådet hadde ønsket at kirka hadde blitt renovert i 2025, men ser at det er vanskelig 
utfra rapporten og hva behovet er. Rådet ønsker ike en vask av kirka i 2025, men at 
alt blir gjort i 2026. 
Det er viktig å gi god informasjon ut slik at befolkningen ser at det er gjort vurderinger 
og at utbedring vil bli gjort. 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd ber kirkevergen jobbe videre med vurdering av kirka og 
legge ut anskaffelse for skiftning av tak og maling av kirka slik at det blir utført i 2026. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

14/25 Orienteringer i møtet 8/4 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik kirkelige fellesråd 08.04.2025 14/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Orienteringer fra prost kommer direkte i møtet 
 
 
 
Orienteringer fra kirkeverge – orienteringene vil fylles ut i møtet 
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• Ansatt kateket 

• Utlysing av diakon vil skje i løpet av våren.  

• Utlysing av kirketjener/krematør vil skje i løpet av april 

• Orientering fra kirkeverge i kommunestyrets siste møte 

• Vardal kirke – anskaffelse og oppstart 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd tar orienteringene til orientering.  
 
Møtebehandling 

Orientering fra prost: 
Fortsatt mye sykmeldinger, også prosten er sykmeldt. Fungerende prost er Jacen 
Nyhus.  
Det er utlyst stillnger: Kapellan Engehaugen (2 Søkere) og sokneprest Biri. I Biri er 
søknadsfrist 20/4.  
 
Orientering fra Kirkeverge 

• Ansatt kateket – Hanne Moesgaard Skjesol 

• Utlysing av diakon vil skje i løpet av våren.  

• Utlysing av kirketjener/krematør vil skje i løpet av april 

• Kirkevergen hadde en orientering i kommunestyrets siste møte 

• Vardal kirke – anskaffelse og oppstart. Oppstartsmøte 10/4. Siljoh Holding AS som 
fikk oppdraget.  

 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd tar orienteringene til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
 


